
Zakaj varčevati
pri invalidih?
Tako so spraševali borci NOV na letni
skupščini v krajevni skupnosti Urške
Zatler

Na letni skupščini krajevne organizacije Zveze borcev
NOV Urške Zatler je bilo \z poročila predsednika Miloša
Kovačeviča in iz razprave razvidno, da so borci stalno vklju-
čeni v življenje in delo krajevne skupnosti ter njenih samo-
upravnih teles. Delovali so v številnih zborih stanovalcev,
hišnih svetih, SZDL. aktivih ZK, pomagali so pri obrambnem
izobraževanju krajanov in na vajah civilne zaščite. Zavzemalf
so se za odgovornejše delo delegatov in delegacij, za kul-
turo stanovanja in okolja, zadobre medsebojne odnose, za
spoštovanje reda in miru in podobno. Sodelovali so tudi z
osnovno šolo Danile Kumar pri obrambnih dnevih in z vojaš-
nico Ljuba Šercerja.

V preteklem letu je največ dela imela socialno-zdrav-
stvena komisija. Njeni člani so obiskali 81 bolnih borcev, kar
predstavlja 53% vseh članov. Nekatere so obiskali tudi po
večkrat. Se vedno pa ni tako, kot bi moralo biti, ker poverje-
niki pravočasno ne obveščajo komisije o obolelih.

Tudi za naslednje obdobje imajo obširen načrt dela. Pred-
vsem bodo še naprej delovali za uresničevanje sklepov 3.
seje CK ZKS in 3. seje CK ZKJ.

Borci so nezadovoljni zaradi zadnjih novosti Republi-
škega komiteja za borce in vojaške invalide, ki jih je posre-
doval občinski komite za družbene dejavnosti 13. januarja
letos, kjer je med drugim rečeno: »S 1. januarjem 1983 se
zaenkrat ne valorizira nobenih denarnih prejemkov iz na-
slova borčevskega in invalidskega varstva. Gre predvsem za
invalidski dodatek in dodatno denarno pomoč civilnim inva-
lidom vojne«. Sprašujejo se ali so zamrznjeni tudi osebni
dohodki zaposlenih? Imajo občutek, da se varčuje tam, kjer
se ne more veliko privarčevati.


